
Kolonihaveforeningen Pindemosen, Løvdalsvej 8, 3000 Helsingør 
Mail: hfpindemosen@gmail.com, tlf.: 21348786, www.pindemosen.dk  

_______________________________________________________________________________ 

 
Bestyrelsesmøde torsdag d. 3/10 2022 kl. 16.30 på kontoret i Pindemosen. 
 
Dagsorden/ ref. 
 
Deltagere: Susanne, Grete, Oddbjørg, Annemette, Kirsten, Frank, Ingelise, Lene, Eva. 
Afbud: Ingelise, Oddbjørg. 

 
1. Godkendelse af dagsorden samt godkendelse af referat fra sidste møde 

Begge godkendes. 
. 

       2.    Valg af ordstyrer. 
Annemette var ordstyrer 

3. Nyt fra formanden. 
a. Runde med Nikolaj Brejl 5/10.  

Der skal kikkes på døde træer. 
P pladsen ved vestkilen, der har været en del utilfredshed med at der holder mange 
biler, som ikke har tilladelse til at parkere der.  
Der er også klager fra de koloniser der bor tæt på, de er meget generet af trafikken. 
Høre hvor langt de er med vores drænsystem. 
 

b. Evl. Af ekstraordinære generalforsamling. 
Alle var enige om at vi havde en god generalforsamling, trods lokaliteterne. 
 

4. Henvendelser fra kolonister.  
a. Vi har modtaget ønsker om at ref. fra bestyrelsesmøder bliver lagt på hjemmesiden. 

Vi besluttede at sende tidligere ref. ud på hjemmesiden og fremadrettet sendes de til alle 
mail. 
 

b. Brev fra kolonist vedr. undring omkring en vurderingspris.  
(Vi har inviteret vurderingsfolkene med til dette punkt.) de kommer kl. 16.30, så vi tager dette 

punkt først. 

Vi besluttede at både vurderingsholdet og bestyrelsen sender svar til afsender. 

 

5. Kontorhus, hvor langt er vi.   
Frank har indhentet tilbud på et medbyggerhus på 60m2, som vil koste 6-700.000kr. hvilket er 
rigtig mange penge. Vi snakkede om alternativer f.eks. om vores klubhus på øen kan bruges 
hvis vi udbygger og renoverer det. 
Vi indkalder naturligvis til et medlemsmøde når vi har undersøgt nærmere. 
 

6. Nyt fra udvalgene: fællesarbejde – byggegruppen. 
Byggegruppen vil bruge vinteren til at gennemgå lokalplanen omkring småhusene, så de kan 
komme op til godkendelse på generalforsamling. 

http://www.pindemosen.dk/


En kolonist har udtrykt ønske om at deltage i denne gruppe, hvilket hun er meget velkommen 
til. 
 
Fællesarbejde: De har nået rigtig meget i år, der er god stemning. Der er planer om at om 
rokeres på arbejdsområderne til næste år. Der skal skrives ud til alle om at det er sidste 
fællesarbejdsdag lørdag d.29/10. 
  
 

7. Middag for udvalgene, dato, samt hvor skal vi afholde denne? 
Vi snakkede om d 28 – 29/10, på Skotterup kro. Vi undersøger om der er plads. 
 

8. Hvornår lukker vi for vinteren? Hvad tid sætter vi kæderne på? 
Vi lukker for vand og sætter kæde op d. 31/10 kl. 18.00. 
 

9. Evt. 
Der ønskes også skilte med ensretning og legende børn, i ny afd. dette tages op på næste 
møde.  

 
                  Der ønskes flere containere til restaffald til næste år. 
 
                  Næste møde; mandag d.31/10 kl.16.30 på kontoret. 
                     
 
                                                   Vel mødt  
                                                    Lene og Eva  
 

 

 

 


